

2019-20 Concert Season / Saison musicale 2019-2020




The Canadian Centennial Choir, a 75-voice community concert choir, was founded in 1967 to celebrate the centenary of Canadian Confederation. The Choir performs secular and sacred music with a particular focus on new and commissioned works composed or arranged by Canadians.

Our annual concert series attracts a large and varied audience, and features guest artists from the local community who share our commitment to musical excellence. Under the dynamic leadership of our Music Director, Marg Stubington, the Choir is pleased to present its 52nd season.

Le Chœur du Centenaire canadien est un chœur communautaire de 75 voix, fondé en 1967 à l'occasion du centenaire de la Confédération canadienne. Il présente de la musique profane et sacrée tout en mettant un accent particulier sur des œuvres commandées ou nouvelles, composées ou adaptées par des artistes canadiens.

Les concerts de sa série annuelle attirent un auditoire important et varié, et offrent aussi l'occasion de se produire à des artistes invités de la région qui, comme le Chœur, cherchent à atteindre l'excellence musicale. Sous la direction de sa directrice musicale, Marg Stubington, le Chœur est fier de présenter sa 52^e saison.

Marg Stubington, Music Director / directrice musicale



Salute for Service Hommage au service

including the world premiere of /
incluant la première mondiale de
Salute for Service: Prayer for Victory
by/de Elise Letourneau (Ottawa)

Sunday, Nov. 10, 2019 at 3 p.m.
Centretown United Church
507 Bank Street, Ottawa

Dimanche 10 novembre 2019, 15 h
Église Centretown United
507, rue Bank, Ottawa

Tickets / Billets

All seats \$11 / Toutes les places 11 \$

Available online and at / Disponibles en ligne et chez
The Leading Note (370 Elgin)

WWW.CCC-CCC.ca

TBD

TBD

TBD

2019-20 Season Sponsor
Commanditaire de la saison 2019-2020

Gold Concert Sponsor
Commanditaire Or du concert

Silver Concert Sponsor
Commanditaire Argent du concert



The Choir is proud to present the world premiere of Ottawa composer Elise Letourneau's *Salute for Service: Prayer for Victory*, an extended vocal work composed in honour of our Canadian service men and women and our 100th Remembrance Day, with text (poem) by Canadian WWII veteran Richard Diespecker. Also on the program, Erik Esenvalds' *Only In Sleep* and other music for Remembrance Day, plus some hits from the 1940s.

Le Chœur est fier de présenter la première mondiale de *Salute for Service: Prayer for Victory*, de la compositrice d'Ottawa Elise Letourneau. Il s'agit d'une importante œuvre vocale composée en l'honneur de nos militaires canadiens et de notre centième jour du Souvenir, sur un texte (poème) de Richard Diespecker, ancien combattant canadien de la Seconde Guerre mondiale. Nous interpréterons également *Only In Sleep* d'Erik Esenvalds et d'autres œuvres pour le jour du Souvenir, ainsi que quelques grands succès des années 1940.

Brass Christmas Des cuivres pour Noël

Lively music for the Christmas season. A holiday blast!
De la musique entraînante pour Noël.
Une fanfare des Fêtes!

Tuesday, Dec. 10, 2019 at 7:30 p.m.
Centretown United Church
507 Bank Street, Ottawa

Mardi 10 décembre 2019, 19 h 30
Église Centretown United
507, rue Bank, Ottawa

Tickets / Billets

Advance \$22, \$18 / At the door \$25, \$22
À l'avance 22 \$, 18 \$ / À la porte 25 \$, 22 \$

Available online and at / Disponibles en ligne et chez
The Leading Note (370 Elgin)

www.ccc-ccc.ca



TBD

TBD

TBD

2019-20 Season Sponsor
Commanditaire de la saison 2019-2020

Gold Concert Sponsor
Commanditaire Or du concert

Silver Concert Sponsor
Commanditaire Argent du concert



Lively music for the Christmas season, including John Rutter's uplifting *Gloria* and our ever-popular audience singalong carols. The Choir will be accompanied by four trumpets, three trombones, a tuba, timpani and all manner of other percussion instruments. A holiday blast!

De la musique entraînante pour Noël, dont l'inspirant *Gloria* de John Rutter et nos très attendus chants de Noël avec participation de l'auditoire. Le Chœur sera accompagné de quatre trompettes, trois trombones, un tuba, des timbales et toutes sortes d'autres instruments à percussion. Une fanfare des Fêtes!

Marg Stubington, Music Director / directrice musicale

Songs of the Spirit Chants de l'esprit

An afternoon concert of inspiring and reflective works by Vaughan Williams, Finzi, Whitacre and others.
Un concert d'après-midi mettant en vedette des œuvres inspirantes et réfléchies de Vaughan Williams, Finzi, Whitacre et autres.

Sunday, March 8, 2020 at 3 p.m.
St. Thomas the Apostle Anglican Church
2345 Alta Vista Drive, Ottawa

Dimanche 8 mars 2020, 15 h
Église St. Thomas the Apostle Anglican
2345, prom. Alta Vista, Ottawa

Tickets / Billets

Advance \$22, \$18 / At the door \$25, \$22
À l'avance 22 \$, 18 \$ / À la porte 25 \$, 22 \$

Available online and at / Disponibles en ligne et chez
The Leading Note (370 Elgin)

www.ccc-ccc.ca



TBD

TBD

TBD

2019-20 Season Sponsor
Commanditaire de la saison 2019-2020

Gold Concert Sponsor
Commanditaire Or du concert

Silver Concert Sponsor
Commanditaire Argent du concert



An afternoon concert of inspiring and reflective works by Ralph Vaughan Williams (*Five Mystical Songs*, with baritone soloist), Gerald Finzi (*My Spirit Sang All Day*) and Eric Whitacre (*Five Hebrew Love Songs*, with violin soloist), among others.

Un concert d'après-midi mettant en vedette des œuvres inspirantes et réfléchies de Ralph Vaughan Williams (*Five Mystical Songs*, avec baryton solo), Gerald Finzi (*My Spirit Sang All Day*) et Eric Whitacre (*Five Hebrew Love Songs*, avec violon solo), entre autres.

Marg Stubington, Music Director / directrice musicale

This Is Why We Sing, Part III: Musicals Voilà pourquoi nous chantons, partie III : Comédies musicales

*An evening of songs from popular musicals chosen by Choir members.
Une soirée de pièces provenant de comédies musicales populaires
choisies par les membres du Chœur.*

Saturday, May 9, 2020 at 7:30 p.m.
Centretown United Church
507 Bank Street, Ottawa

Samedi 9 mai 2020, 19 h 30
Église Centretown United
507, rue Bank, Ottawa

Tickets / Billets

Advance \$22, \$18 / At the door \$25, \$22
À l'avance 22 \$, 18 \$ / À la porte 25 \$, 22 \$

*Available online and at / Disponibles en ligne et chez
The Leading Note (370 Elgin)*

www.ccc-ccc.ca

TBD

TBD

TBD

2019-20 Season Sponsor
Commanditaire de la saison 2019-2020

Gold Concert Sponsor
Commanditaire Or du concert

Silver Concert Sponsor
Commanditaire Argent du concert



Our "TIWWS" concert series of music chosen by Choir members continues with an evening of songs from popular musicals. From *Mary Poppins* to *West Side Story* to *Jersey Boys* and more, we'll sing (and maybe even dance) our way through a wide selection of material—and you'll be invited to join in!

Notre série de concerts « VPNC » de musique choisie par les membres du Chœur se poursuit avec une soirée de pièces provenant de comédies musicales populaires. Nous chanterons un vaste éventail d'œuvres extraites de *Mary Poppins*, *West Side Story*, *Jersey Boys* et bien plus, en y ajoutant peut-être quelques pas de danse. Vous serez invités à participer!

2019–20 Concert Season

SUBSCRIPTIONS (4 concerts)

Note: Mail-in subscription orders must be received no later than November 3, 2019.

Adult	\$70	Save up to 19% off single-ticket prices!
Senior/Student	\$60	Save up to 22% off single-ticket prices!

Subscription information and purchase: www.ccc-ccc.ca.

SINGLE TICKETS

Advance

*At the door
(subject to availability)*

November 10 concert

Adult	\$11	\$11
Senior/Student	\$11	\$11

December 10, March 8 and May 9 concerts

Adult	\$22	\$25
Senior/Student	\$18	\$22

Free admission for children under 12 accompanied by an adult.

Advance tickets are available

On line via www.ccc-ccc.ca

In person from choir members or at The Leading Note (370 Elgin Street)

Saison musicale 2019–2020

ABONNEMENTS (4 concerts)

Nota : Les commandes d'abonnement par la poste doivent nous être livrées au plus tard le 3 novembre 2019.

Adulte	70 \$	Épargnez jusqu'à 19 % sur le prix des billets à l'unité!
Aîné(e)/Étudiant(e)	60 \$	Épargnez jusqu'à 22 % sur le prix des billets à l'unité!

Renseignements et achat d'abonnements : www.ccc-ccc.ca.

BILLETS À L'UNITÉ

À l'avance

*À la porte
(sous réserve de
disponibilité)*

Concert du 10 novembre

Adulte	11 \$	11 \$
Aîné(e)/Étudiant(e)	11 \$	11 \$

Concerts du 10 décembre, du 8 mars et du 9 mai

Adulte	22 \$	25 \$
Aîné(e)/Étudiant(e)	18 \$	22 \$

Entrée gratuite pour les enfants de moins de 12 ans accompagnés d'un adulte.

Les billets à l'avance sont disponibles

En ligne via le www.ccc-ccc.ca

En personne auprès des membres de la chorale ou chez The Leading Note (370, rue Elgin)